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Klub poslanika ZBCG - Nova srpska demokratija
Poslanik, g-din Dejan Durovic

POSLANICKO PITANJE

Premijeru gospodinu Milojku Spajicu,

Koji je redosled koraka i nacin obezbjedenja planskih pretpostavki za

realizaciju projekta Velje brdo, kao i faznost realizacije istog?

ODGOVOR

Uvazeni poslanice Durovicu,

Prvo zelim da Vam se zahvalim zato sto se odabrali bas ovo pitanje, jer

vjerujem da je za gradane jedno od bitnijih. Konacno o projektu „Velje

brdo" mozemo razgovarati, onako kako je neophodno - van konteksta

predizborne kampanje, tokom koje su se brojni nadmetali da bez

utemeljenja osporavaju ideju, koja za cilj ima podizanje kvaliteta zivota

gradana Crne Gore i rjesavanje egzistencijalnog pitanja za brojne nase

sugradane - njih preko 42.000.

I nemam nista protiv, postovani poslanice, svi znamo da kampanja i

jeste poligon za takve borbe, ono sto me brine je da se ne biraju nacini,

pa i po cijenu da se ubije nada u Ijepsu i bolju buducnost nasim

gradanima. Da se ugasi i posljednja iskra kod mladih, a sve zarad sitnih



politickih poena. Siguran sam da se oko ovoga svi mozemo saglasiti -

ne smijemo ispustiti jos jednu generadju mladih i talentovanih,

moramo ih zivotno vezati za Crnu Goru, pruziti im razloge da ostanu.

Dom izgraden po najvisim standardima na Veljem brdu salje im tu

poruku - neophodni ste Crnoj Gori i drzava ce uraditi sve da tu ostanete.

„Prvo te ignorisu, zatim ti se smiju, zatim se bore protiv tebe, a onda ti

pobijedis" - ovaj cuveni citat Mahatme Gandija savrseno opisuje put

mnogih inovatnih ideja, koje uprkos tome sto nailaze na sumnje i

opstrukcije, u konacnom donose velike promjene. Nemam nikakvu

dilemu da ce takav epilog biti i kada je Velje brdo u pitanju.

To mi potvrduju i napori kolega iz Ministarstva prostornog planiranja,

urbanizma i drzavne imovine, predvodenih ministrom Slavenom

Radunovicem. Osnivanjem Koordinacionog tijela za ovaj projekat,

potvrdena je jasna opredijeljenost Viade da u okviru Podgorice nikne

jos jedan grad.

Prvi korak je usvajanje prostorno-urbanistickog plana za Podgoricu.
Stekli su se uslovi da se ovim dokumentom izvrsi analiza svih

potencijala i ogranicenja, koja su od vaznosti za Projekat "Velje brdo" i

definise infrastrukturna opremljenost u zahvatu Projekta i povezanost

sa drugim djelovima Grada i okruzenjem. Ocekujemo da plan na Vladi

bude usvojen do kraja 2024. nakon cega ce se odmah krenuti sa

realizacijom projekta, koji ce imati multiplikativno dejstvo na

sveukupne procese u Crnoj Gori.

Znam da mi ponekad zamjeraju na prevelikom optimizmu, ogromnim

ocekivanjima i viziji moderne Crne Gore, koja iz toga proizilazi, ali

cvrsto vjerujem da je to jedini nacin da iz korijena promijenimo sliku

nase drzave. Predugo Crna Gora nije mogla nista. Sada je vrijeme da

nama, pa onda Evropi i svijetu pokazemo da mozemo sve, samo kada se

usaglasimo da su gradani i njihov kvalitet zivota na prvom mjestu.

S postovanjem,

PREDSJEDNIK

// Milojko Spajic
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